
Kursus Asas Komputer Ms

pelajaran 1 : pengenalan kepada sistem komputer dan rangkaian - objektif kursus selepas anda menghabiskan kursus ini, anda seharusnya mampu: · menyelesaikan masalah asas berkenaan sistem komputer dan rangkaian di sekolah · mengendalikan struktur infrastruktur makmal it sekolah · mengendalikan sistem operasi linux dengan berkesan · mengendalikan perkhidmatan asas internet dengan sistem operasi linux **vixmatech computer sales & services** - kursus sijil asas komputer ms office senireka grafik [4 x kelas] ms office with graphic design certificate course ... kursus komputer ms office & senireka grafik ini terbuka kepada mereka yang masih baru dalam penggunaan komputer (beginners level). peserta akan belajar menaip (typing skill). **nota kursus windows 7 asas - jpknbah** - nota kursus windows 7 asas disediakan oleh: jabatan perkhidmatan komputer negeri. windows 7 basic introduction to the desktop the desktop is the main screen area that you see after you turn on your computer and log on to windows. like the top of an actual desk, it serves as a surface for your work. **kursus jangka pendek di adtec taiping tahun 2017/2018** - bil bidang tajuk kursus objektif kursus jenis persijilan (sijil penyertaan/sijil badan profesional/sijil kemahiran) tempoh (jam) tarikh pelaksanaan min bilangan peserta (orang) yuran peserta (rm) pegawai untuk dihubungi 1 teknologi komputer microsoft word 2013 (beginner/intermediate) i) memberi kefahaman dan pengetahuan asas ms word 2013. **pendekatan pembelajaran berpusatkan pelajar (pbp) untuk ...** - kursus asas pengaturcaraan komputer. tiga perkara yang dikenal pasti yang perlukan perubahan adalah metod pelaksanaan, aspek penilaian dan reka bentuk masalah. **kurikulum microsoft access reka bentuk pangkalan data bagi ...** - sinopsis kursus kursus ini bertujuan untuk memberikan pengetahuan, kemahiran dan kecekapan kepada peserta menggunakan perisian ms access. 2. objektif kursus i. ... i. peserta : mempunyai pengetahuan asas menggunakan komputer ii. pengajar : berpengetahuan dan mahir dalam bidang ms access iii. susun atur bilik : bilik kuliah/makmal komputer/dewan ... **tangkapan dan pembersihan data bagi kumpulan sokongan i ...** - kursus ini bertujuan untuk memberikan pengetahuan, kemahiran dan kecekapan sehingga ke peringkat lanjutan kepada peserta menggunakan perisian ms excel. ... i. peserta : mempunyai pengetahuan asas komputer ii. pengajar : mahir/berpengetahuan dalam bidang ms excel iii. susun atur bilik : makmal komputer iv. keperluan bahan : nota, pen dan kertas ... **jadual program latihan ilkap 2018 - ilkap** - bil nama / jenis kursus program tarikh penyelarasan / urus setia bilik kuliah peserta januari 1. workshop on speed reading and memory skills pembangunan kerjaya & pentadbiran 16 jan (1 hari) selasa faridah / wan aimi bilik kuliah 3, ititc pegawai kehakiman dan perundangan (terbuka kepada swasta) 2. kursus kes-kes jenayah **institusi latihan sektor awam negeri (insan)** - menganjurkan kursus asas & kemahiran menaip bagi siri i dan siri ii pada 18 hingga 22 februari 2013 dan 06 hingga 10 mei 2013 bertempat di makmal komputer insan tingkat 1, blok a, wisma muis kota kinabalu . **pengenalan komputer peribadi - ahm ilps** - mesin kira kira (kalkulator). komputer peribadi pertama dihasilkan oleh ibm dengan menggunakan mikro processor intel 8080 . 2. bahagian bahagian asas ibm pc keseluruhan komputer tidak kira sama ada ianya " mainframe " atau komputer mikro mesti mengandungi lima bahagian asas berikut : unit arithmetic logik unit ingatan **jadual kursus ict bagi tahun 2010 institut latihan sektor ...** - • menghubungkan komputer kepada capaian sistem rangkaian komputer / internet. 2. sinopsis kursus 2.1 kursus ini akan, • memberikan pendedahan asas kepada pengguna (end-user) untuk memahami operasi satu-satu sistem rangkaian dalam persekitaran kerja. • memberikan pendedahan asas kepada teknik konfigurasi, pengendalian **kursus pendek microsoft office excel** - aktiviti 3 : mengenal dan menggunakan formula asas serta membuat graf melalui penghasilan aplikasi kewangan (2 jam) bahagian ini akan mendedahkan formula asas excel untuk membuat analisa dan graf . aktiviti 4 : mengenal dan menggunakan fungsi logik, pivot table dan macro (1 jam 45 minit) **kursus: 1 den - razorjrles.wordpress** - jadual waktu akademik fakulti kejuruteraan elektronik dan kejuruteraan komputer kursus: 1 den semester 1 sesi 2013/2014 universiti teknikal malaysia melaka, 76100 durian tunggal, melaka timetable generated:9/6/2013 asc timetables ... asas,m. kej. komputer,m. e. asas 1 group 1 bent 3133 prof. dr. mohd nor / najmiah bk11 benc 3123 dr. nurulfajar ... **kursus jangka pendek di ilp selandar tahun 2016/2017 short ...** - teknologi komputer rangkaian cn-03 kursus fiber network cabling 1. introduction to the basic fiber optic communication system 2. types of fiber optic 3. fiber optic termination 4. fiber optic testing 16 15 150.00 nama :norhaida binti abdullah no tel :013 6116963 emel : norhaida@jtm 27 teknologi komputer rangkaian cn-04 kursus asas ... **staf akademik : kursus universiti - pppjmm** - kod/tajuk kursus asas-asas penilaian (%) unit kerja kursus pep. akhir asas-asas menilai kerja kursus 1. juj 103 - pendidikan jarak jauh dan literasi komputer 3 30 70 30 p.b. 2. jus 101 - teras keusahawanan 2 100 0 30 kuiz 20 laporan rancangan perniagaan 30 pembentangan rancangan perniagaan 20 tugasan - profil usahawan 3. **kursus: 1 den semester 1 sesi 2013/2014** - jadual waktu akademik fakulti kejuruteraan elektronik dan kejuruteraan komputer kursus: 1 den semester 1 sesi 2013/2014 universiti teknikal malaysia melaka, 76100 durian tunggal, melaka timetable generated:8/30/2013 asc timetables denc1223 noorazlan bk6,m. kej. komputer dent 1213 faiz m. e. asas 1 dene 1132 adib bk6 denh 1142 fatihah bk5 denh ... **universiti sains malaysia - registrym** - menganjurkan kursus asas kkp untuk staf pejabat pada 16 mei 2012 (rabu) bertempat di bilik seminar 1 & 2, informm. 2. dimaklumkan juga bahawa kursus ini digubal khusus untuk staf pejabat, terutamanya mereka yang menggunakan komputer /visual display unit '(vdu) dalam pekerjaan

seharian seperti jurutaip, kerani, pegawai dan seumpamanya. 3. **kertas cadangan untuk bengkel 2 hari** - mengikuti bengkel ini. nlp (neuro-linguistic programming) menerangkan dinamik asas antara minda (neuro) dan bahasa (linguistic) serta bagaimana interaksi antara mereka mempengaruhi badan dan tingkah laku (programming). ... tujuan kursus ini diadakan adalah untuk meningkatkan kecemerlangan dalam penyelidikan dengan menggunakan teknik nlp (neuro ... **rangka kursus - people.utm** - memahami asas-asas perkakasan dan perisian komputer. boleh memahami keperluan masalah dan mampu menyelesaikan dengan kaedah yang sistematik. membangun dan melaksanakan aturcara yang boleh menyelesaikan sesuatu masalah dengan menggunakan bahasa pengaturcaraan c. polisi kursus **aplikasi komputer dalam pengajaran bahasa: penguasaan guru ...** - dan kebanyakan mereka telah mengikuti kursus asas komputer. kursus yang berkaitan penyediaan bahan pengajaran multimedia, penggunaan internet dan pembinaan laman web agak kurang diberikan perhatian. kesan pengajaran bm menggunakan komputer kepada pelajar agak positif terutamanya kepada pelajar yang cerdas. kekangan utama yang dihadapi oleh guru **kursus orientasi kssm kepada guru-guru asas sains komputer ...** - kursus orientasi kssm kepada guru-guru asas sains komputer (ask) tingkatan 1 daerah kinta utara 2016 tarikh : 25 ogos 2016 (khamis) masa : 8.00 pagi hingga 5.00 petang ... dskp asas sains komputer tingkatan 1 (hardcopy/softcopy) 2. komputer riba 3. penyambung wayar 4. thumb drive 5. dongle yes . **fakulti pendidikan pro-forma kursus prasiswazah semester ...** - pro-forma kursus prasiswazah semester ii 2011/2012 ... visualizer, lcd, komputer kaedah pengajaran dan pembelajaran: kuliah (2 jam); tutorial (1 jam bermula pada minggu ke 3) melibatkan ... 2 prosedur asas penyelidikan pendidikan 2 1 2 3 10 3 tinjauan literatur 2 1 2 3 10 **masalah pelajar dalam mempelajari ... - ajtve** - di politeknik balik pulau, kursus dft1113 computer organisation merupakan salah satu kursus asas yang perlu dipelajari oleh pelajar untuk mendapat diploma yang berkaitan dengan teknologi maklumat [6]. kursus dft1113 computer organisation merangkumi struktur pengaturcaraan komputer dalam **jabatan kejuruteraan awam - upnm** - kursus ini meliputi perbincangan asas rangkaian elektrik arus terus dan ulang alik serta penggunaannya dalam memahami operasi sistem kuasa, sistem elektrik domestik, peranti elektronik dan sistem digit. bahan bacaan/ rujukan (reading materials/ references): i. hambley, a.r., 2002. **manual penyediaan papan litar bercetak (pcb) projek ...** - meningkatkan kualiti penghasilan projek pelajar bagi kursus projek e4006 dan e5006 di politeknik. 1. kandungan pendahuluan 1 menentukan litar skematik & aplikasi projek 3 ... perisian komputer 9 • gunakan perisian komputer untuk membuat rekaan litar skematik projek. • contoh perisian merekabentuk litar skematik dan pcb ialah proteus, protel ... **modul kursus bidang teknologi maklumat 2014** - kod kursus tajuk kursus tm/idb/001ass1-s2 automasi pejabat kursus teknologi maklumat tempoh objektif kursus 2 hari pada akhir kursus peserta akan dapat: • membina asas kemahiran teknologi maklumat terhadap pengendalian operasi komputer, sistem **proforma kursus - ukm** - kursus ini merupakan asas kepada projek pembangunan bahasa pengaturcaraan yang besar dan pembangunan pengkompil untuk bahasa pengaturcaraan mudah. topik yang dirangkumi termasuk, analisis leksikal, ... komputer (kursus-kursus wajib program). 1k2 kemampuan memberi definisi pengetahuan sains komputer (kursus-kursus wajib program). **kod kursus: tajuk kursus tempoh: objektif metodologi ...** - • penyimpanan data dalam komputer . pb -2 kod kursus : tajuk kursus pb/idb/002lj kursus pemahaman dan pemakaian "scenario planning" tempoh : objektif kursus 3 hari ... kandungan kursus • pengenalan kepada asas dan kepentingan kepada pemahaman pembacaan pelan cadangan **kursus ms excel: merekacipta dashboard dan laporan interaktif** - penggunaan sistem aplikasi komputer. ... pengenalan dan pemahaman asas kursus kelebihan menggunakan ms excel untuk laporan kemahiran mengolah formula, data analysis dan dashboard minum pagi kemahiran mengolah formula, data analysis dan dashboard (samb) **teks ucapan penutup - dspace.unimap** - teks ucapan penutup kursus asas perajurit muda sepadu siri 1/2007 oleh komander rejimen 509 (aw) pada 08 mac 2007 bismillahirrahmanirahim , yang berbahagia It kol toh choon siang, **pusat teknologi maklumat dan komunikasi** - pengetahuan asas mengenai komputer dan internet. 2. 19 - 20/02/2018 (2 hari) 3. § nama kursus: kenali komputer dan ms word § kod kursus: i(d) pt1101 § peringkat kursus: asas § kluster koperasi: mikro, kecil dan sederhana § memberi kefahaman mengenai komputer peribadi. § memahami aplikasi asas terpilih dalam sistem pengoperasian windows. **senarai program sepenuh masa yang ditawarkan bil ikm/kktm ...** - elektrik : sijil teknologi kejuruteraan elektrik (kuasa) sijil teknologi kejuruteraan elektrik (domestik dan industri) mekanikal servis . sijil teknologi kejuruteraan mekanik industri **senarai program profesional/kemahiran/vokasional yang ...** - program asas kursus profesional (i) layak untuk pengeluaran pendidikan (ii) bayaran dibuat atas nama the malaysian insurance institute (33 aksara) 43 technician advancement programme oleh pusat latihan kejuruteraan malaysian airline system (mas) (i) diiktiraf oleh jabatan penerbangan (dca) (ii) setaraf dengan licenced **human resource development - forestbah** - 31 kursus asas lotus freelance graphics kota kinabalu 17 - 18 july 1 beatrice joseph g17 32 kursus asas komputer, lotus word pro dan lotus 1-2-3 kota kinabalu 24 - 27 july 1 liliانا sodo n17 33 kursus mel elektronik dan pakej e-kerajaan tawau 26 - 27 july 4 jeanetry james geungnong ah jing noordin musa kilat eluk g17 g17 g17 g17 **kursus ict tahun 2019 anjuran sptm,hqe** - kursus tarikh tutup permohonan tarikh kursus tarikh tutup permohonan tarikh kursus tarikh tutup permohonan tarikh kursus tarikh tutup permohonan tarikh kursus tarikh tutup permohonan tarikh kursus tarikh tutup permohonan tarikh kursus tarikh tutup permohonan ... 4 asas komputer tempat : makmal komputer, hqe 11 29 mac 16 2 ogos kursus ict tahun 2019 anjuran sptm,hqe bulan bil. kursus januari february mac april mei jun ... **kursus asas microsoft**

powerpoint 2000 - kursus asas microsoft powerpoint 2000 internal training course for saji holdings staffs ... komputer dipasang dengan microprosesor pentium ke atas ... in-house training course asas microsoft powerpoint 2000 17 3.3 membuka fail persembahan yang disimpan kaedah 1: klik pada file – open ...

vixmatech computer sales & services 20 ccd points kursus ... - sijil (certificate of achievement) selepas tamat kursus pada hari kedua. sijil kursus diiktiraf oleh cidb malaysia dengan 20 mata ccd. sijil kursus ini juga diiktiraf oleh kementerian sumber manusia dan kementerian kewangan malaysia. kursus ini juga adalah hrdf claimable dari psmb. prasyarat / prerequisites: kebolehan menggunakan asas komputer. **konsep asas pembangunan laman web (proses & rekabentuk)** - kursus asas pembangunan laman web bagi tujuan p&p department of educational multimedia, faculty of education centre for teaching & learning (ctl), canseleri, utm konsep asas pembangunan laman web (proses & rekabentuk) 2 fasilitator ctl dr. jamalludin harun centre for teaching & learning (ctl) fp dr. zaidatun tasir jabatan multimedia pendidikan **komputer, etika & sosial pelajaran/kursus kod tm3923 ...** - pelajaran/kursus komputer, etika & sosial kod tm3923 tempat dewan kuliah ftsm status mata pelajaran/kursus wajib fakulti peringkat ... komputer 5. mencadangkan langkah asas dalam menyelesaikan masalah yang berkaitan dengan permasalahan etika. hasil pembelajaran 1. membincangkan konsep epistemologi ilmu dan **skema pemindahan kredit senarai kesetaraan kursus bacelor ...** - lepasan: diploma sains komputer, upm bil. kursus yang disetarakan kursus yang telah diambil gred ... (3+0) mmm1013 asas multimedia 3 b lepasan: diploma universiti sultan zainal abidin (unisza) bil. kursus yang disetarakan kursus yang telah diambil gred kod kursus nama kursus kredit minimum 1.

kesesuaian modul aplikasi computer aided design (cad) bagi ... - pelajar juga didapati sukar untuk memahami konsep asas dalam lukisan cad terutamanya dalam lukisan 3 dimensi (unit penilaian dan pentaksiran ipgkpt 2016). permasalahan ini bukan sahaja untuk pelajar ... proses p&p kursus reka bentuk berbantu komputer pelajar pismp opsyen reka bentuk teknologi semester 8 di **kursus anjuran jabatan perikanan malaysia (kakitangan)** - 18. kursus pedagogi dan androgogi bagi tenaga pengajar jabatan td0001 kpsn 09-11 julai 19. rm0006bengkel pengenalan kepada pemetaan kawasan perikanan menggunakan perisian komputer dan program suffer frika 09-11 julai 20. kursus asas akuakultur aq0008 ppa perlok 09-12 julai 21. kursus hispatologigunaan penyakit ikan fb0104 nafish 10-11 julai **pusat asasi uiam - iium** - (ii) kursus wajib kulliyah (fakulti) kursus ini ditawarkan oleh kulliyah tertentu dan ianya dirancang untuk menyediakan pelajar dengan pengetahuan asas yang penting bagi tujuan kemasukan ke kulliyah tersebut di peringkat ijazah. (iii) kursus umum - komputer kursus ini diwajibkan kepada semua pelajar. tujuannya adalah untuk **senarai kursus plkk tahun 2015 - rurallink** - 47 teknologi komputer pgm kepala batas pulau pinang jul - dis 2015 48 kek dan pastri pandan selangor 12 jan 2015 -30 jun 2015 ... kursus asas gunting rambut lelaki perfect haircut enterprise (lantik terus) kelantan 28 jun - 27 nov 2015. 92 kursus lesen perdagangan (lesen e) **program latihan maktab koperasi malaysia** - bagi kursus yang dipohon di mkm petaling jaya, sila bayar atas nama kumpulan wang maktab koperasi malaysia, no. akaun: 12480000268059, cimb bank, sek. 52, ... itd 401 asas komputer dan aplikasi 06 - 10/06/2011 (5 hari) 4 program latihan maktab koperasi malaysia 2011 bil. kod kursus nama kursus tarikh / tempoh kursus **buku panduan bidang minor fakulti seni, komputeran dan ...** - kursus ini menekankan tentang teori-teori dan kemahiran dalam interaksi manusia-komputer yang diperlukan dalam pembangunan perisian. topik yang diperkenalkan ialah konsep asas interaksi manusia-komputer (hci), komponen-komponen hci dari aspek manusia, teknologi komputer dan aspek interaksi, rekabentuk sistem **senarai kursus fakulti (stpd) - ukm** - hpk5 memahami asas telekomunikasi serta komponen-komponen asas rangkaian komputer. hpk6 memahami teknologi internet dan berkemahiran melombong maklumat atas talian. hpk7 memahami asas keselamatan komputer. stpd2013 sejarah dan falsafah sains (prasyarat: telah mengambil kursus tahun pertama) kursus ini membincangkan asas falsafah yang ... **pahang skills - ict courses** - 1 kursus asas komputer €2 €no €sbl pahang skills 2 effective usage of ms outlook €1 €no €sbl pahang skills ... 4 asas penyelenggaraan komputer (perkakasan) €2 €no €sbl pahang skills 5 pc maintenance & networking (basic & intermediate) €3 €yes €sbl pahang skills

biology laboratory assessment with scoring ,biology chapter 3 quiz ,biology lab answer key ,biology chapter 2 study ,biology evolution crossword answers ,biology practical paper ,biology laboratory 8th edition ,biology paper 1 igcse ,biology corner leaf anatomy answer key ,biology notes for class 12 ecosystem cbse ncert ,biology science life 5th edition colleen ,biology paper 0610 s 13 ,biology diversity of life test answers ,biology resources in the electronic age ,biology of the mollusca ,biology of insects ,biology dna study ,biology section 25 1 answer key ,biology power notes answers ,biology lab mitosis and cancer answer key ,biology dry lab evidence of evolution answers ,biology hl paper 3 tz2 may 2012 ,biology junction answer key crossword arthropods ,biology population ecology practice problems answer key ,biology of cancer weinberg answers ,biology concepts applications 9th edition cecie ,biology chapter 17 review answers ,biology edexcel salters nuffield past papers ,biology science for life with physiology plus mastering biology with etext access card package 4th e ,biology chapter 12 dna and rna vocabulary review answer key ,biology chapter 7 answers ,biology of the invertebrates 7th edition ,biology life on earth with physiology 10th edition ,biology chapter 16 evolution of populations answer key ,biology chapter 13 study answer key ,biology frog dissection lab answers ,biology principles and explorations review answer key ,biology chapter4 ecosystems and communities answer

key ,biology review sheet answer ,biology sl paper2 tz2 ,biology past papers form 1 ,biology student edition ,biology junction classification answers ,biology ecosystems and communities answers ,biology chapter 6 test ,biology grade 12 exam papers ,biology lab cappuccino 10th edition answers ,biology sol review packet with answer key ,biology lab 10 physiology circulatory system answers ,biology genetic basis life series ,biology form 4 chapter 2 ,biology of warfarin and modulators of inr control uptodate ,biology eoc study answer key ,biology peter raven book mediafile free file sharing ,biology shaping evolutionary theory study answers ,biology lab answers diffusion and osmosis ,biology kcse past papers with answers ,biology in focus ,biology mcdougal study answers ch 7 ,biology if8765 genetics crossword answers ,biology past paper 3 may june 2013 ,biology is technology the promise peril and new business of engineering life ,biology chapter5 populations answer key ,biology chapter vocabulary review answers key ,biology concepts connections custom edition everett ,biology of humans concepts applications and issues 5th edition ,biology chapter 8 study ,biology chapter 6 worksheet answers key ,biology chapter 4 test ,biology concepts and applications without physiology 8th eighth edition by starr cecie evers christine starr lisa 2010 ,biology concepts and applications ,biology practice test chapter 10 book mediafile free file sharing ,biology miller and levine dragonfly answers ,biology eoc review answers 2014 ,biology mader 11th edition 2013 ,biology junction photosynthesis diagram answers ,biology common entrance papers ,biology human digestive system crossword puzzle answer key ,biology chapter 5 workbook answers ,biology exploring life chapter 14 ,biology exploring life study answers ,biology exploring life review answer key ,biology concepts and connections 6th edition study answers ,biology principles and explorations answer key ,biology sexual reproduction answers ,biology mollusks annelids answer key ,biology november october past papers igcse ,biology laboratory answer key ,biology project on cancer for class 12 book mediafile free file sharing ,biology laboratory a chapter 15 answers ,biology if8765 stages of meiosis answer key ,biology lab 11th edition answers ,biology ib hl 2013 paper ,biology section 7 1 review answer key ,biology sample mcq question class xi latest news ,biology principles and explorations answer key online ,biology midterm exam answers ,biology coregonid fishes woods casimir ,biology peter raven

Related PDFs:

[14 1 Human Chromosomes Answer Key](#) , [1676 The End Of American Independence](#) , [18 3 Clouds Types And Precipitation Answers](#) , [15 Famous Indian Mathematicians And Their Contributions](#) , [13c Nmr Of Natural Products Vol 1 Monoterpenes And Sesquiterpenes 1st Edition](#) , [17 Litre White Microwave Rhm1708 G](#) , [17 Attraction Triggers Renee Wade Free About 17 Attraction Triggers Renee Wade Or Read Online Viewer S](#) , [1954 Infinite Way Letters](#) , [13 Signs That You Re Way More Intelligent Than You Realize](#) , [1945 1995](#) , [1889 Camp Meeting Sermons](#) , [1953 Vauxhall Wyvern S](#) , [17420 Sample Paper](#) , [19 The Legendary Moonlight Sculptor Heesung Nam](#) , [154854485x Hecate La Luz Que Ilumina Las Sombras Del Mito A La Experiencia](#) , [1940 Vol I](#) , [1920s Dbq Documents](#) , [15 Years Ago Philadelphia Riot Ends Guns N Roses Tour Early](#) , [1950 Chevy Repair](#) , [1956 Cadillac Repair](#) , [17 4 Nuclear Power Answer Key](#) , [1943 Vol Ii](#) , [17th Edition Onsite](#) , [1928 1929 1930 1931 Ford Model A Wiring Diagrams](#) , [140m Grader Caterpillar Operation](#) , [141 Montair Drive Danville Ca 94526 Caroline](#) , [14 Jazz Funk Etudes Bass Clef Instrument Trombone Electric Bass String Bass Tuba Book Cd](#) , [1920 Ford Tractor Repair Manua](#) , [15 Best Studio Lighting Kits For Beginners And Advance](#) , [1955 1956 1957 1958 1959 Chevy Gmc Pickup Truck Unabridged Factory Assembly Instruction Cd Rom Including Suburban Stakebed Full Size Jimmy Full Size Blazer C Series K Series](#) , [1959 Ford Car Service Shop Repair With Decal 59](#) , [1959 Jeep Cj5](#) , [1769 Hsc](#)

[Sitemap](#) | [Best Seller](#) | [Home](#) | [Random](#) | [Popular](#) | [Top](#)